
Sastanak	  podružnice	  Udruge	  Ekoloških	  proizvođača	  Dalmacije	  
Galerija	  Nerežišća,	  21.04.2016	  
	  
Zapisnik:	  
	  
Sastanak	  započeo	  u	  19.00	  
Otvorila	  sastanak	  i	  vodila	  zapisnik	  Vesna	  R.	  Šibić	  
	  
Nazočili	  :	  Marijan	  Zec,	  Alma	  Mihaljević,	  Ivan	  Matković,	  Branko	  Cvitanić,	  Marijo	  
Škarić,	  	  Goran	  Ranj,	  Andrijano	  Nigoević,	  Tija	  Mlinac,	  Luce	  Terze,	  Josip	  Kovačić,	  Eti	  
Ljubetić,	  Vesna	  Rožić	  Šibić.	  
	  
Vesna	  je	  iznijela	  aktualna	  događanja	  u	  Udruzi,	  kao	  i	  probleme	  funkcioniranja	  
Podružnice	  (	  nedovoljno	  aktivnih	  članova,	  nedostatne	  financije),	  kao	  i	  
mogućnosti	  riješavanja	  istih.	  
	  
Dogovoreno	  da	  Podružnica	  do	  daljnjega	  djeluje	  u	  sklopu	  Udruge,	  sa	  ciljem	  
osamostaljivanja.	  
	  
Potvrdili	  smo	  potrebu	  udruživanja	  i	  umrežavanja,	  kao	  i	  održavanja	  edukacija.	  
Utvrdili	  smo	  problem	  samog	  certificiranja,	  problem	  upisivanja	  i	  certificiranja	  
mješovitih	  kultura.	  	  
Dogovorili	  da	  ćemo	  na	  jesen	  početi	  edukativne	  radionice,	  jer	  je	  sad	  prekasno	  radi	  
nadolazeće	  sezone.	  
Potvrdili	  potrebu	  da	  se	  mijenjaju	  pravila	  koja	  koče	  razvoj	  ekloške	  proizvodnje.	  
Utvrdili	  smo	  da	  je	  najveći	  problem	  na	  otoku	  voda,	  pogotovo	  za	  povrtlarstvo,	  
Sustav	  nikako	  ne	  pogoduje.Po	  zakonu	  je	  moguće	  napraviti	  bazene	  za	  turističke	  
potrebe,	  ali	  ne	  i	  gustirne	  za	  navodnjavanje.	  
Vesna	  je	  preuzela	  na	  sebe	  da	  uputi	  dopis	  Ministru	  graditeljstva,	  našem	  Bračanu	  
Lovri	  Kušćeviću	  ispred	  Udruge.	  Svjesni	  smo	  da	  je	  to	  aktualni	  problem	  koji	  je	  već	  
bio	  na	  rsapravi,	  ali	  treba	  raditi	  na	  tome.	  
	  
Eti	  je	  redložila	  zajedničko	  nabavljanje	  repro	  materijala,	  zaštitnih	  sredstava...	  
	  
Gošća	  Alma	  Mihaljević	  iz	  Dalja,	  ekološka	  proizvođačica	  jabuka,	  suosnivačica	  
SEG/a	  	  
https://solidarnaekopula.wordpress.com/almin-‐blog/ja-‐sama“	  -‐alma/	  
Održala	  je	  kratko	  i	  motivirajuće	  predavanje	  o	  SEG	  i	  SET	  
(	  pročitajte	  na	  gore	  navedenoj	  web	  stranici),	  iznijela	  mogućnosti	  suradnje,	  navela	  
deficitarne	  proizvode	  (	  agrumi,	  šipak,	  suhe	  smokve,	  rogač,	  maslinovo	  ulje)	  	  
Za	  sva	  pitanja	  stoji	  na	  raspolaganju,	  kontakt	  :	  098	  9333	  944,	  
almamihaljevic@gmail.co	  
	  
Rad	  po	  grupama	  se	  nije	  održao	  jer	  su	  svi	  osim	  Vesne	  maslinari,	  
Povuklo	  se	  pitanje	  izvornosti	  maslinovog	  ulja,	  ali	  se	  nije	  ulazilo	  u	  detalje	  jer	  su	  se	  
već	  dogovorile	  potrebne	  radnje	  sa	  dvije	  Zadruge	  na	  Braču.	  
Vesna	  je	  naglasila	  nedostatak	  i	  potrebu	  proizvodnje	  povrća	  i	  voća,	  pogotovo	  što	  u	  
sezoni	  na	  otoku	  postoji	  velika	  potražnja.	  
	  



Eti	  je	  vratila	  tok	  rasprave	  na	  početak	  :	  financiranje	  i	  rad	  Podružnice,	  
dogovorili	  smo	  slijedeće:	  
Tija	  Mlinac	  će	  do	  daljnjega	  preuzeti	  administraciju	  
Vesna	  R.	  Šibić	  predstavlja	  	  Podružnicu.	  
Razmotriti	  prednosti	  otvaranja	  posebnog	  računa	  za	  Podružnicu	  
Poslati	  dopis	  Općinama	  na	  Braču	  za	  financijsku	  potporu	  Udruzi	  (	  Tija)	  
kao	  potporu	  Udruzi	  dok	  se	  ne	  uhoda	  sa	  ciljem	  poticanja	  organizirane	  ekološke	  
proizvodnje.	  Sredstva	  su	  namjenska	  za	  funkcioniranje	  i	  troškove	  rada	  Udruge	  	  
(	  putni	  troškovi,	  administrativni,	  uredski,	  prezentacijski,	  edukacije)	  
	  
UO	  Podružnice	  službeno	  :	  Tija	  Mlinac,	  Marjan	  	  Zec,	  Vesna	  R.	  Šibić	  
	  
Branko	  je	  predložio	  da	  se	  svaki	  slijedeći	  sastanak	  održi	  u	  drugom	  mjestu	  na	  
otoku.	  
	  
Naredni	  sastanak	  je	  organizator	  Mladen	  Zec,	  domaćin	  knjižnica	  Sutivan,	  
dana	  21.05	  u	  19.00	  sati.	  
Jedna	  od	  tema	  :	  prezentacija	  Podružnice	  Brač	  na	  sajmu	  u	  Splitu.	  
Vesna	  je	  predložila	  da	  se	  donese	  kakav	  eko	  zalogajčić	  za	  bolje	  raspoloženje.	  
	  
Sastanak	  je	  zaključen	  u	  pozitvnom	  ozračju	  u	  dogovoreno	  vremenskom	  okviru.	  
	  
	  
	  


